
 

 

 

Dessert Factory rappelle par précaution le Toblerone Milk 
Cheesecake 2x85g en France en raison de la présence 

possible de plastique. 
 

Dessert Factory issues recall of Toblerone Milk Cheesecake 
2x85g in France as precaution due to possible presence of 

plastic 
 

 

 
• Product: Toblerone Milk Cheesecake 2x85g 

• Best Before Date: 09/02/2024 

• Lot code:  1400050042 

• EAN consumer unit: 5412949096801 

• No other Dessert Factory, Mondelēz International or 
Toblerone products are affected 

 
 
En raison de la présence possible de plastique, Dessert Factory rappelle le Toblerone Milk 
Cheesecake 2x85g vendu en France par mesure de précaution.  
 
Dessert Factory demande aux consommateurs qui ont acheté le produit de ne pas le 
consommer, le détruire et de contacter le point de vente avec le ticket de caisse pour obtenir 
un remboursement.  
 
Il s'agit d'une mesure de précaution, la sécurité des consommateurs de Dessert Factory et la 
qualité de ses produits étant la priorité absolue. Le rappel ne concerne aucun autre produit 
Dessert Factory, Mondelēz International ou Toblerone.  
 
Les consommateurs peuvent également contacter le service consommateurs de Dessert 
Factory au +32 4 257 97 98 du lundi au vendredi de 8h30 à 17h. 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Due to the possible presence of plastic, Dessert Factory is recalling Toblerone Milk Cheesecake 
2x85g sold in France as a precautionary measure.  
 
Dessert Factory is asking consumers who have purchased the product, to not consume it, 
destroy it and contact the point of sale with the receipt for a refund.  
 
This is a precautionary measure as the safety of Dessert Factory consumers and quality of their 
products are the highest priority. The recall does not affect any other Dessert Factory, Mondelēz 
International or Toblerone products.  
 
Consumers can also contact Dessert Factory’s consumer service team on +32 4 257 97 98 
from Monday to Friday from 8.30 am to 17 pm.  
 
 
 

 
 


